

Announcement
Ministry of Justice
Date : September 21, 2012
Doc. No.: Fa-Jian-Zi No.10104154560
Attachment: Announcement Section 3
Subject: The Ministry hereby announced that it will commission the Council of Labor Affairs, Executive Yuan to manage the application forms, the application fee and the minimum wage of foreigners to be engaged as legal assistants or consultants hired by lawyers. 
Merit: 

1. Article 4,5 &17 of the Regulations on the Permission and Administration of the Lawyer Employ Foreigners to Engage in Legal assistant or Consultants .
2. Article 5 of the Charges And Fees Act. 

3. Article 15 of the Administrative Procedure Act.
Announcements: 
1. The application fee of foreigners to engage in legal assistant or consultants hired by lawyers had commissioned the Council of Labor Affairs, Executive Yuan to manage since December 30, 2005 by the Ministry
2. The minimum salary for foreigners hired as legal assistants or consultants, is comparable to the average minimum monthly salary for foreigners hired to perform professional and technical jobs announced by the Council of Labor Affairs, Executive Yuan.
3. Lawyer hired foreigners to engage in the job of legal assistant or consultants should fill out the following two forms “Application Form of Work Permit for Employing Foreign Professionals” and “List of Hired Foreign Workers.” 

4. The Announcement of the Ministry dated December 30, 2005 (Ref. Fa-Jian-Jue-Zi No.0940805430) shall cease to apply on June 14, 2012.

5. Should there be any questions about the Announcement, please contact the Department of Prosecutorial Affairs, Ministry of Justice (address: Chongqing South Road Section 1 no.130, Taipei. Tel: 02-23619517).
 

Minister 
法務部　公告

發文日期：中華民國101年9月21日
發文字號：法檢字第10104154560號
附件：如公告事項三

主旨：公告委託行政院勞工委員會辦理律師聘僱外國人從事助理或顧問工作申請案件審查費之徵收、律師聘僱外國人從事助理或顧問工作之最低薪資數額及律師聘僱外國人從事助理或顧問工作之申請書格式等事項。

依據：

一、律師聘僱外國人從事助理或顧問工作許可及管理辦法第4條、第5條、第17條。

二、規費法第5條。

三、行政程序法第15條。

公告事項：

一、本部辦理徵收律師聘僱外國人從事助理或顧問工作申請案件審查費之事宜，自94年12月30日起依規定委託行政院勞工委員會辦理。

二、律師聘僱外國人從事助理或顧問工作，受聘僱外國人之最低薪資數額，比照行政院勞工委員會最新公告之外國人受聘僱從事專門性及技術性工作之每人月平均薪資最低數額辦理。

三、律師申請聘僱外國人從事助理或顧問工作，應填具「聘僱外國專業人員工作許可申請書」及「受聘僱外國人名冊」2份如附表。

四、本部94年12月30日法檢決字第0940805430號公告，自101年6月14日起停止適用。
五、對本公告如有疑問，請電洽法務部檢察司（地址：台北市重慶南路一段130號，電話：02-23619517）。

部長-
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